
Fra: Arve Sund <arve.sund@outlook.com> 
Sendt: 2/11/2023 9:13:24 AM 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Fwd: veer. Genre. 53/79, 21/11555 

Att Birthe Smistad 

Se nedenfor. 

Sent from my iPad 

Begin forwarded message: 

From: Arve Sund <arve.sund@outlook.com> 
Date: 11 February 2023 at 09.56.52 CET 
To: post@xn--karmy-yua.kommune.no 
Subject: Fwd: veer. Genre. 53/79, 21/11555 

Att Birthe Smistad, 

Hej Birthe, 
Håber du har en god weekend. 
I mit mail til deg igår glemte jeg det som kanskje var det vigtigste å diskutere på vort 
møde. 
I dit brev den 01.02 skrev du følgende: 
“Ønsker man at beholde omsøgt bod må det gøres en planendring og der er sat frist 
09.02.23 for at bestille opstartsmøde.” 
-For det første var fristen umulig, da postgangen gør at det ikke lader sig gøre. Et 
brev disse dage tager små 10 dage post tid. 
- For det andet ønsket vi din vurdering af dette. Jeg går ud fra at sådan en forandring 
skal godkendes af dere, eller? 
Med andre ord vil jeg godt bruge penge på en god ting, men helst ikke sende gode 
penge efter en tabersag? 
Dette spørsmålet hænger jo sammen med mit punkt 1 af igår. 
Håber vi kan få svar på mine spørsmål per mail, eller aller helst i et møde som jo 
“jeg” har disponeret for den 28.02.23. 
Fra min side er et møde helt klart at foretrække. 
Håber på din forståelse og positive indgang. 
( Forøvrigt er jeg enig i at sagen har taget for lang tid - men den kritikken tager jeg 
på min kappe). 
Nyd dagen, 
Arve 

Sent from my iPad 



Begin forwarded message: 

From: Arve Sund <arve.sund@outlook.com> 
Date: 10 February 2023 at 19.30.15 CET 
To: post@karmoy.kommune.no 
Subject: veer. Genre. 53/79, 21/11555 

Att Birthe Smistad 

Tak for du sendte mail. Jeg er selvsagt uforstående mht at du ikke vil 
mødes. Det forstår jeg simpelt hen ikke. 
Her skal jeg give udtryk for hvordan jeg ser sagen og lidt hvad jeg 
håbede vi kunne diskutere: 

1 ) Jeg ønsker selvsagt helst at beholde boden som den er. Den er liten, 
arkitektonisk, og forstyrrer hverken naboer eller folk som går tur i 
området. 
Det er faktisk en flot løsning. 
Jeg ved at det krever en dispensation, som dere ikke har ønsket at give, 
men…. 
Hvis jeg ikke får dispensation, har jeg, som jeg ser det, følgende 
muligheder. Disse ønskede jeg at dele med dig og få råd mht til hvad 
som kan accepteres: 

2) River halve boden ned. Dvs at taget skæres af, højden af veggene 
reduseres til max 1,8 meter, dørene fjernes - og vi står med en le 
terrasse. 
Ved siden af dette anskaffer jeg mig en trailer ( se billedet ). Den kan 
benyttes til opbevaring af haveredskaber, have borde og stole. 
Prismessig er det overkomlig. 
Er det pent? Efter min mening ikke nødvendig vis, men det løser mit 
problem. 

3) Det beste kompromis er måske at jeg bygger om boden til en flytbar 
enhed. En type “ barakke på jul" som er flytbar. 
Den skal så flyttes af og til. Måske stå hvor boden er idag om sommeren 
og i indkørselen om vinteren. 
Jeg har fået at vide fra andre at både alternativ 2 og 3 er lovlige. men før 
jeg går den vej ønsker jeg selvsagt input fra dere. 

Man havde en gang i Danmark en statsminister som blev kendt for 
følgende ordsprog: 
Man har et standpunkt til man haver et nyt. 



I prinsippet kloge ord- dialog fremmer forståelsen, og gennem dialog 
findes der løsninger. 
Som du ved har jeg købt biletter og er på Karmøy - men jeg kan ikke, 
og ønsker ikke, at fremtvinge et møde som ikke ønskes. 
Bolden ligger hos dig, 

Nyd weekenden, 

Mvh 

Arve 




